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PROCES―VERBAL

Incheiat astazi,29.12.2020 in cadrul sedintei ordinare a Consiliului Local
Recea care isi desfasoara activitatea incepand cu orele 13:00 in sala de sedinta a

Consiliului Local al comunei Recea.

Se declara deschise lucrarile sedintei extraordinare a Consiliului local al

comunei Recea ,convocata in baza Dispozitiei nr. 93 I 23.12.2020 emisa de

Primarul comunei Recea .

Se constata catoate persoanele prezente poarta masca de protectie.

Se f'ace constatarea cu privire la legalitatea constituirii sedintei si se

constata ca sunt prezenti 10 consilierii in functie .
Cvorumul necesar fiind indeplinit,sedinta este legal constituita ,asa cum

prevede art.137 alin(l) din OUG nr.5712019 -privind codul administrativ.
In urma propunerilor exprimate este ales presedinte de sedinta

d-nul consilier Badescu Gheorghe .

Presedintele de sedinta propune spre aprobare ordinea de zi :

l.Proiect de hotarare cu privire la aprobarea impozitelor si taxelor locale pentru
anul202t si a unor taxe speciale pentru anul 202I.
2,Proiect de hotarare privind stabilirea taxei de colectare a deseurilor menajere
pentru anul2021 si a tarifului la apa pentru anul202l,
3.Proiect de hotarare cu privire la stabilirea cuantumului celor patru categorii de

burse pentru elevi: performanta,merit,studiu si ajutor social in conformitate cu

prevederile HG nr.1064 din 4 decembrie2020,
4.Proiect de hotarare cu privire la aprobarea statiilor publice pentru traseele care

tranziteaza localitatea in vederea actualizarii programului judetean de transport,
5.Proiect de hotarare cu privire la aprobarea Regulamentului de organizare si

functionare a Consiliului local Recea,
6.Proiect de hotarare cu privire la aprobarea actului aditional la contractul
incheiat cu ARA SOFTWARE GROLTP SRL , referitor la cap.IV-valoarea
contractului pentru perioada ianuarie-iunie anul 2021.
T.Diverse.

Ordinea de zi se supune spre aprobare si se constata ca sunt de acord
CU

aceasta toti consilierii prezenti"
C on silierul j uri dic Radul escu Mihaela-M ariana citeste procesul verbal
al

sedintei din data de 27.11.2020 si procesul verbal al sedintei din data de

t8.t2.2020.
Se constata ca nu sunt obiectiuni cu privire la tehnoredactarea

proceselor verbale prezentate , astf-el ca ele sunt insusite de consilierii prezenti.
Se trece la primul punct din ordinea cle zi:
Proiect de hotarare cu privire la aprobarea impozitelor si taxelor locale

pentru anul 2021 si a unor taxe speciale pentru anul 2021,
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D-na secretar general prezinta referatul de specialitate intocmit de

compartimentul impozite si taxe .

Imp ozitele si taxele locale raman la nivelul celor stabilite in anul

2O2O dar vor fi indexate cu 3,8 oh indicele de inflatie raportat la nivelul

preturilor din anul 2019 .

D-nul consilier Dumitru Mihai Valentin - taxele si impozitele nu

raman la fel , ci vor creste cu indicele de inflatie
D-nul primar Dragu Iliuta Dorel - nu se maresc , asta este in functie de

inflatie.
D-nul consilier Dumitru Mihai Valentin - atunci sa scadem noi cu

patru lei .

D-nul consilier Negreanu Romel- la noi apa este cea mai ieftina.

D-nul consilier Pana Marin - cat consumi atat platesti

D-nul primar Dragu Iliuta Dorel - Daca apa era mai scumpa nu se mai

consuma atat de mult.
D-na consilier Balalau Maria Camelia - nu se ajunge apa pentru ca

oamenii fura apa.

D-nul consilier Ciubuc Iulian - la anul daca scade inflatia , scad si

impozitele si taxele locale .

Avand in vedere ca discutiile s-au purtat atat pentru punctul unu cat si

punctul doi din ordinea de zi, acestea se supun impreuna spre aprobare si se

constata ca sunt de acord cu acestea toti consilierii prezenti ( 10 voturi pentru)'

Se trece la punctul 3 din ordinea de zi:

Proiect de hotarare cu privire la stabilirea cuantumului celor patru

categorii de burse pentru elevi: performanta,merit,studiu si ajutor social in

conformitate cu prevederile H.G nr. 1064 din 4 decembrie 2020,

D-na secretar Buduna Maria - prin hotararea de govern nr. 1064 din 4

decembrie s-a stabilit cuantumul minim al celor patru categorii de burse care

se pot acorda la elevii din invatamantul preuniversitar de stat la i00 lei , suma

se suporta din bugetul local .

Aceasta este suma minima care se poate acorda pentru fiecare din cele

patru categorii de burse .

HG nr. 1064 1202o prevede ca aceasta suma poate fi majorata in functie

de
D-nul consilier Dumitru Mihai Valentin - nu facem o diferentiere intre

burse?
Propun ca bursele sociale sa fie acordate in cuantum de 100 de lei ,

ceie de performanta si merit sa fie majorate astfel incat elevii sa fie

stimulati .

D-nul consilier Scarlatescu Marius - si eu propun ca la elevii

premianti sa le dam mai mult.
D-na secretar Buduna Maria -prin proiectul de hotarare se propune sa

se acorde toate bursele in cunatum de 100 lei , minimul prevazut prin HG

deoarece nu se stie ce sume vom avea in bugetul local in anul 2021 .
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Proiectul de hotarare se supune spre aprobare si se constata ca sunt de

acord cu proiectul de hotarare toti consilierii prezenti (10 voturi pentru).

Se trece la punctul patru din ordinea de zi:
Proiect de hotarare cu privire la aprobarea statiilor publice pentru traseele

care tranziteaza localitatea in vederea actualizarii programului judetean de

transporl.
D-na secretar Buduna Maria prezinla adresa inaintata de Consiliul

judetean Arges si proiectul de hotarare cu propunerile de statii anexate .

D-na secretar Buduna Maria in acest proiect s-a propus statie la SC

Marinos.
D-nul consilier Popescu Dumitru - oricum soferii opresc oriunde .

In urma discutiilor , proiectul de hotarare se supune spre aprobare si se

constata ca sunt de acord cu acesta toti consilierii prezenti ( 10 voturi pentru).

Se trece la punctul 6 ordinea de zi :

Proiect de hotarare cu privire la aprobarea actului aditional la contractul
incheiat cu ARA SOFTWARE GROUP SRL , referitor la cap.IV-valoarea
contractului pentru perioada ianuarie-iunie anul 2021.

D-na secretar Buduna Maria - noi avem contract cu acesta firma , avem
programe implementate la nivelul compartimentelor din aparatul primariei .

Prin intermediul acestei firme se afiseaza pe site si actele emise la
nivelul Primariei Recea.

Din anul 2021, avem obligativitatea sa publicam si procesele verbale ale

sedintei.
Actul aditional este prevazut cu valoarea serviciilor pentru primul

semestru al anului 202I
In urma discutiilor , proiectul de hotarare se supune spre aprobare si se

constata ca sunt de acord cu acesta toti consilierii prezenti ( 10 voturi pentru)"

Se trece la punctul cinci din ordinea de zi:
Proiect de hotarare cu privire la aprobarea Regulamentului de organizare

si functionare a Consiliului local Recea ,

Consilierul juridic Radulescu Mihaela aduce in discutie art 2V alin (2)
din Regulamentul de organizare si functionare a Consiliului local.

" consilierii locali sunt convocati in scris sau in functie de prevederile
regulamentului de organizare si functionare a consiliului local , prin miiloace
electronice, prin gria secretarului general... ... "

Se solicita Consiliului local sa stabileasca exact , mijloacele prin care

doresc sa fie convocati pentru sedinta .

D-nul consilier Dumitru Mihai Valentin - pe telefon , WhatsApp,e-mail
cine are , iar consilierii care nu detin WhatsApp sau e-mail , sa vina personal,in
urma instiintarii telefonic e , daca doresc , sa ridice materialele de sedinta.

Consilierul juridic arata ca d-na Balalau Maria Camelia este singurul
consilier care detine adresa de e-mail.

Propunerea d-lui consilier Dumitru Mihai Valentin se supune spre

aprobare si se constata ca sunt de acord cu aceasta propunere toti consilierii
prezenti ( 10 voturi pentru) .
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Urmare acestui fapt , Regulamentul de organizare si functionare a

Consiliului local care a fost pus la dispozitia consilierilor locali pentru studiu ,

la art 27 alin(2) , se va specifica in mod clar ,ca prin mijloace electronice se

intelege telefon , WhatsApp ,e-mail , sau care nu detin astfel de mijloace
electronice , sa se prezinte personal pentru a semna convocatorul si a ridica
materialele necesare sedintei de Consiliu local in urma instiintarii telefonice .

Consilierul juridic citeste in continuare din Regulamentul Consiliului local
D-nul consilier Dumitru Mihai Valentin - propun sa inregistram video sa

transmitem pe site-ul Primariei
Propunerea d-nul consilier se supune spre aprobare si se constata ca sunt

de acord cu aceasta propunere d-nii consilieri: Popescu Dumitru , Dumitru
Mihai Valentin ,Balalau Maria Camelia (3 voturi pentru), o abtinere d-nul
Ciubuc iulian restul consilierilor sunt impotriva inregistrarii sedintelor ( 6
voturi impotriva : d-nii consilieri : Badescu Gheorghe,Negreanu Romel,Pana
Marin,Plesa Ion,Scarlatescu Marius , Stoica Doru Stelin) .

D-nul consilier Negreanu Romel arata ca acest Regulament de organizare
si functionare a consiliului local este perfect.

Consilierul juridic arata ca este prevazut in acest Regulament ca procesul
verbal al sedintei anterioare sa fie semnat pe langa presedintele de sedinta si
secretarul general al comunei , in subsidiar , insusit prin semnatura de catre toti
consilierii in functie .

D-nul consilier Dumitru Mihai Valentin- sunt impotriva intregului
Regulamet deoarece nu prevede sa se inregistreze video sedintele de consiliu
local si sa fie transmise public .

Consilierul juridic propune ca Regulamentul de Organizare si functionare a

Consiliului local sa fie insusit prin semnatura pe fiecare pagina de catre toti
consilierii . Asta pentru evitarea oricarei suspiciuni .

Cu acesta propunere sunt de acord majoritatea consilierilor prezenti.
D-nul consilier Dumitru Mihai Valentin - eu propun ca sedintele de

consiliu sa se desfasoare incepand de la o anumita ora.
D-nul consilier Popescu Dumitru arata ca nu este de acord cu afi 28

alin(4) din Regulament.
D-na Balalau Maria Camelia - eu sunt impotriva art.31 din Regulament
Consilierul juridic Radulescu Mihaela arata ca , la art. 72 din

Regulamentul de organizare si functionare a Consiliului local , forma finala a
acestuia va fi

" Apararea intereselor Consiliului local in fata instantei de judecata se face de

catre consilierul juridic din aparatul de specialitate al primarului"" Se constata
faptul ca nu sunt obiectii la aceasta propunere.

IJrmeaza ca si acesta modificare din Regulament sa fie pusa la dispozitia
consilierilor.

In urma discutiilor , proiectul de hotarare privind aprobarea
Regulamentului de organizare si firnctionare a Consiliului local se supune spre

aprobare si se constata ca sunt 7 voturi pentru : Badescu Gheorghe ,Ciubuc
Iulian, Negreanu Romel , Pana Marin ,Plesa Ion,Scarlatescu Marius, Stoica
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I)oru Stelian , 3 voturi impotriva ; Popescn Durnitru , Dumitru Mihai Valentin,
Balalau Maria-Camelia

Regulamentul de organizare si functionare al Consiliului local Recea se

adopta cu 7 voturi pentru
Presedintele de sedinta constata incheiate discutiile referitoare la ordinea

de zi si declara inchisa sedinta .

Presedinte de sedinta
Badescu Gheo e

Contrasemneaza
Secretar general,Buduna Maria
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Balalau Maria Camelia
Ciubuc Iulian
Dulnitru ⅣIihai Valentin

Negreanu Romel
Pana Marin
Plesa Ion
Popescu Dumitru
Scarlatescu Marius
Stoica Doru Stelian
Stoica Ilie
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